
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  

 Από το πρακτικό της με αριθ. 15ης/2014 συνεδριάσεως της   

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  

 

      Αρ. αποφάσεως: 147 

  

Θέμα: ΄΄ Λήψη απόφασης εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για 

εγκατάσταση δικτύου τηλεπικοινωνιών ΄΄ 

 

 Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 17η του μήνα  

Δεκεμβρίου και ώρα 17:30 μ.μ. συνήλθε σε έκτακτη τακτική 

συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής κατόπιν της με αριθ. πρωτ.: 

40134/12-12-2014 του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου, 

που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 12-12-2014 σύμφωνα με τα άρθρα 67 

και 75 του Ν.3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι 

επί συνόλου εννέα  (9) μελών βρέθηκαν παρόντα πέντε (5) ήτοι: 

 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς :  

 

1. Χουδελούδης Μόσχος, Αντιδήμαρχος - Πρόεδρος Ε.Π.Ζ. 

2. Βαρυτιμιάδης Ηλίας  

3. Βορέας Κωνσταντίνος 

4. Δημουλά Μαρία 

5. Μποζίκας Ανδρέας 

 

 

 

Απόντες: Δαουάχερ Ναουάφ, Σταθάς Κωνσταντίνος,  Δρούλιας Ηρακλής,  

Καρατζαφέρης Βασίλειος 

 

 

 

Ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως 

 

 
 

 

 



      Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής: 

 

Θ Ε Μ Α :  «Εγκατάσταση δικτύου τηλεπικοινωνιών»  

Σ Χ Ε Τ . :  Η  με αριθμ. πρωτ. 33450/14-10-2014 αίτηση της εταιρείας 

«CYTA ΕΛΛΑΣ ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΚΗ Α.Ε.».                
 

Σας γνωρίζουμε ότι, σχετικά με το αίτημα της εταιρείας «CYTA 

ΕΛΛΑΣ ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΚΗ Α.Ε.» που βρίσκεται επί της οδού Λ. 

Αλεξάνδρας 128, Αθήνα, σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Ν. 4070/2012 

και της υπ’ αριθμ. ΚΥΑ 725/23/2012 μεταξύ άλλων περιλαμβάνεται  το 

δικαίωμα διέλευσης για την εγκατάσταση, εντός χώρων της αρμοδιότητας του 

Δήμου, δημόσιου δικτύου ηλεκτρονικών επικοινωνιών. 

 

 Με τις παραπάνω σχετικές διατάξεις, ο εργολάβος της εταιρείας κρίνει 

κατάλληλα για την εγκατάσταση δικτύου σε χαντάκια τα παρακάτω σημεία:  α) 

Κατά μήκος τομή επί της οδού Ευβοίας από την συμβολή της με την οδό 

Κουντουριώτη έως την συμβολή της με την οδό Αβέρωφ, συνολικού μήκους 

32m, πλάτους 0,12m και βάθους 0,60m.  

β) Κατά μήκος τομή επί της οδού Ευρώτα από την συμβολή της με την οδό 

Πλαταιών έως την συμβολή της με την οδό Ευβοίας, συνολικού μήκους 90m, 

πλάτους 0,12m και βάθους 0,60m. γ)  Κατά μήκος τομή επί της οδού 

Κουντουριώτου από την συμβολή της με την οδό Ευβοίας έως την συμβολή της 

με την οδό Κολοκοτρώνη, συνολικού μήκους 73m, πλάτους 0,12m και βάθους 

0,60m. δ)  Κατά μήκος τομή επί της οδού Κολοκοτρώνη από την συμβολή της 

με την οδό Κουντουριώτη έως την συμβολή της με την οδό Δρομοκαϊτη, 

συνολικού μήκους 158m, πλάτους 0,12m και βάθους 0,60m. ε)  Κατά μήκος 

τομή επί της οδού Αισχύλου από την συμβολή της με την οδό Κουντουριώτη 

έως την συμβολή της με την οδό Αισχύλου αρ. 1, συνολικού μήκους 90m, 

πλάτους 0,12m και βάθους 0,60m. στ)  Κατά μήκος τομή επί της οδού 

Θερμοπυλών από την συμβολή της με την οδό Ευρώτα έως την συμβολή της με 

την οδό Πλαταιών, συνολικού μήκους 140m, πλάτους 0,12m και βάθους 

0,60m. 

         Ο  Διευθυντής της Τεχνικής Υπηρεσίας σύμφωνα με το αρ. πρωτ. εσ.: 

364/11-12-2014,  έγγραφό του αφού έλαβε υπόψη το αίτημα της εταιρείας 

«CYTA ΕΛΛΑΣ ΤΗΛΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΚΗ Α.Ε.», εισηγείται ότι ο Δήμος θα 

πρέπει ν’ απαντήσει αρνητικά στο αίτημα κατ΄ αρχήν και συγκεκριμένα 

αναφέρει ότι επειδή η συνολική εγκατάσταση περιέχει και τοποθέτηση 

τηλεπικοινωνιακών καμπινών σε κοινόχρηστους χώρους του Δήμου, 

δημιουργούνται προβλήματα στον Δήμο για τη λειτουργία των κοινόχρηστων 

χώρων. Ήτοι: 

1) Δεσμεύεται δημόσιος χώρος απαραίτητος για μελλοντικές αναπλάσεις. 

2) Δημιουργείται προηγούμενο για όμοιες απαιτήσεις άλλων παρόχων. 

3) Δεν υπάρχει ουσιαστικό όφελος για τον Δήμο. 

Ακόμη προτείνει να συζητήσει εκτενέστερα το θέμα σε προσεχή συνεδρίαση 

του Δημοτικού Συμβουλίου με συμμετοχή εκπροσώπων της CYTA στη σχετική 

συζήτηση, για λήψη οριστικής απόφασης για την εγκατάσταση δικτύου 

τηλεπικοινωνιών.  

 
 

 

 

 



 
Στη συνέχεια, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής, αφού είδε το σχετικό φάκελο 

και μετά από διαλογική συζήτηση, στη διάρκεια της οποίας το  μέλος της, κ. 

Βορέας Κ., δήλωσε ότι εφόσον έχουν άλλες τηλεπικοινωνιακές εταιρείες 

τοποθετήσει ήδη οπτικές ίνες δεν γνωρίζει αν δύναται να απαντήσουμε αρνητικά 

και τόνισε ότι χρειάζεται εκτενή συζήτηση με την εταιρεία και πλήρη εισήγηση 

συνοδευόμενη από Μελέτη της Τεχνικής Υπηρεσίας, καθώς και να γνωρίσουμε 

στην εν λόγω εταιρεία ότι περιλαμβάνετε κόστος προς το Δήμο. Παράλληλα, 

όμως τόνισε ότι συμφωνεί με το έγγραφο του Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών 

σ’αυτή τη φάση λόγω του ότι η συνολική εγκατάσταση περιέχει και εγκατάσταση 

τηλεπικοινωνιακών καμπινών στην οποία είμαστε αντίθετοι.  

Θέση με την οποία συμφώνησε ο Πρόεδρος και τα υπόλοιπα μέλη της 

Επιτροπής. 

 
             Με τα δεδομένα αυτά, η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εισηγείται αρνητικά σ’ αυτή τη φάση λόγω του ότι η συνολική 

εγκατάσταση περιέχει και εγκατάσταση τηλεπικοινωνιακών καμπινών στο 

Δημοτικό Συμβούλιο την λήψη απόφασης για: 

 

 Θ Ε Μ Α :  «Λήψη απόφασης εισήγηση προς το Δημοτικό 

Συμβούλιο για εγκατάσταση δικτύου τηλεπικοινωνιών» 
 

 

 

 

                                                      Η   ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

                      Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ακριβές Αντίγραφο                  (Υπογραφή)                 (Υπογραφές) 

Χαϊδάρι 18-12-2014 

       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΣΕΛΕΚΟΣ ΜΙΧΑΛΗΣ 


